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 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 773 din data de 22.11.2024, în conformitate cu prevederile art. art. 134, 
alin. 1, lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 19 consilieri locali. Domnul primar nu participă la 
ședință, fiind plecat la București. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Bună ziua. Bine ați venit la ședința 
ordinară. Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție în termenul legal, cu materialele 
aferente. Avem și  un proiect suplimentar  privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici actualizaţi la faza PTH și a cheltuielilor legate de proiect pentru 
obiectivul „Reabilitare, eficientizare termică și refuncționalizare clădire P+1, cu 
destinația de centru cultural multifuncțional ’’Doina’’, din Municipiul Fălticeni, Jud. 
Suceava”.  
  Se propune spre aprobare suplimentarea ordinii de zi, acesta fiind aprobată în 
unanimitate. 

  Nefiind alte propuneri pentru suplimentarea ordinii de zi, se supune la vot ordinea 
de zi în totalitate, respectiv:       

           1. Procesele – verbale ale ședințelor din data de 31.10.2024, 12.11.2024 și 

19.11.2024;                

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe 

anul 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi 

didactic auxiliar pentru luna OCTOMBRIE 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru 

închirierea suprafeței de 5.000 mp teren, proprietate publică a Municipiului Falticeni, situat 

în municipiul Fălticeni, str. Somuzului, f.n., având numărul cadastral 42905, în vederea 

utilizării acestuia pentru desfășurarea activităților de producere de mixtură asfaltică- 

iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării  unor manifestări 

cultural – artistice şi comemorative în perioada 1 – 31 decembrie 2024 - iniţiator, primar – 

prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

            6. Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local al municipiului Fălticeni a 

sumei de 12.000 lei în vederea decontării cheltuielilor de transport ocazionate de 

participarea corurilor Școlii Gimnaziale „Mihail Sadoveanu” și a Școlii Gimnaziale„Ioan 

Ciurea” la Concertul Extraordinar „Madrigal: Crăciunul Florilor”, în perioada 13-14 

decembrie 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



            7. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea 

concesionării directe a unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al 

municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei şi a structurii pe specialităţi a 

membrilor Comisiei sociale de analiză a solicitărilor/cererilor de atribuire a unităţilor 

locative aflate în administrarea/proprietatea Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

9. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Creșei ”Sfânta 

Ana” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

          10. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 

Municipiului Fălticeni în Comisiile pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din 

cadrul unităţilor de învăţământ preuniversitar din municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – 

prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

           11. Proiect de hotărâre privind vânzarea unei suprafețe de teren aparținând 

domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempțiune al 

proprietarului construcției - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

12. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comisiei locale de ordine publică şi 

aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a acesteia - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea  devizului general actualizat și a 

indicatorilor economici actualizați, în urma aprobării dispoziției de șantier nr. 1, pentru  

obiectivul de  investitii  „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI 

TRONSON I (STR. SUCEVEI, B-DUL REVOLUȚIEI, STR. 13 DECEMBRIE, STR. DIMITRIE 

LEONIDA, STR. MATEI MILLO, STR. REPUBLICII, STR. ARMATEI)”, aprobat pentru 

finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și actualizarea 

sumei reprezentand categorii de cheltuieli finantațe de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

14. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin 

domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea 

întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de 

cadastru şi carte funciară  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi 

la faza PTH și a cheltuielilor legate de proiect pentru obiectivul „Reabilitare, eficientizare 

termică și refuncționalizare clădire P+1, cu destinația de centru cultural multifuncțional 

’’Doina’’, din Municipiul Fălticeni, Jud. Suceava” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

  Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 19 voturi 
„pentru”.  
  Se supun spre aprobare procesele – verbale ale ședințelor din data de 
31.10.2024, 12.11.2024 și 19.11.2024, acestea fiind aprobate  cu unanimitate de voturi, 
respectiv 19 voturi „pentru”.  
         Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2024  - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Domnul primar este la București 
cu niște proiecte pentru administrația publică. Mi-a delegat mie atribuția de a conduce 
ședința. Dumneavoastră ați primit materialele de ședință, referatele de specialitate și de 
aprobare referitoare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri 
și cheltuieli pe anul 2024. Acest proiect constă în majorarea cu suma de 1.325.710 lei a 
veniturilor și  a cheltuielilor bugetului local. Categoriile de venituri care se modifică sunt 
următoarele: se majorează veniturile din impozitul pe  teren extravilan cu 400 lei, se 
majorează veniturile din amenzi cu 50.000 lei, veniturile din taxe speciale și parcări - 
41.120 lei. Se includ în buget venituri în valoare de 653.070 lei, aferente proiectului cu 
finanțare europeană derulat de Colegiul Național ”Nicu Gane”, în calitate de lider, cu 
denumirea” Primul student din familie”. Acest proiect are o valoare de 3.331.955,10 lei, 
din care doar 2% contribuția UAT Municipiul Fălticeni, 13% de la bugetul de stat și 85% 
de la UE. Apoi se include suma de subvenții la bugetul de stat pentru susținerea 
proiectului cu finanțare FEN în valoare de 86.630 de lei, iar finanțarea UE în valoare de 
566.440 lei. Se includ în buget venituri în valoare de 581.120 lei aferente celor două 
proiecte cu finanțare europeană derulate de către Colegiul ”Vasile Lovinescu”, unul în 
calitate de lider, cu denumirea „Construind viitorul cu practica elevilor”, iar celălalt în 
calitate de partener, cu denumirea Primul student din familie. Având în vedere cele 
menționate, în bugetul local pe anul 2024 se includ: suma din subvenție de la bugetul de 
stat pentru susținerea proiectelor cu finanțare FEN în valoare de 76.990 lei, iar finanțarea 
de la UE în valoare de 504.030 lei. Secțiunea de funcționare se majorează cu 23.330 lei. 
Alte servicii publice generale se majorează cu 2.000 lei, pentru cheltuieli cu bunuri și 
servicii la Serviciul Public Comunitar Local de Evidența Persoanelor (SPCLEP). 
Tranzacții privind datoria publică și împrumuturi se diminuează cu 272.450 lei, întrucât 
dobânda de achitat în anul 2024 pentru credite este mai mică decât s-a bugetat la 
începutul anului, pe de o parte datorită scăderii ROBOR, pe de altă parte datorită faptului 
că nu s-a tras integral suma aprobată pentru anul curent din creditul aflat în derulare de 
la Exim Banca Românească SA. La învățământ se diminuează cu 80.280 lei, astfel: cu 
41.120 lei se majorează cheltuielile cu salariile, asigurându-se astfel sumele necesare 
pentru plata navetei profesorilor pentru lunile octombrie și noiembrie 2024, iar cu 121.400 
lei se diminuează cheltuielile cu bunuri și servicii, în acest fel recuperându-se din sumele 
alocate din surse proprii ale bugetului local către unitățile de învățământ la începutul 
anului, întrucât sumele alocate din TVA cu această destinație au fost insuficiente. Acum 
s-a procedat și la o redistribuire a sumelor între unitățile de învățământ. Cultură, recreere 
și religie se majorează cu 221.060 lei, din care 46.400 lei pentru cheltuieli de personal și 
174.200 lei pentru cheltuieli cu bunuri și servicii, în special utilități, baze sportive (16.000 
lei) și Baza de agrement Nada Florilor (43.000 lei), precum și 115.000 lei pentru 
cheltuielile cu evenimentele din luna decembrie. Cu 460 lei se majorează suma pentru 
rambursarea de credite interne, respectiv rata a 2-a conform graficului de rambursare al 
BCR. La capitolul  Asistență Socială se majorează cu 9.000 lei, din care 4.000 lei pentru 
cheltuieli de personal, iar 5.000 de lei este suma necesară pentru asigurarea cheltuielilor 
cu hrană, beneficiarilor de masă caldă de la cantina de ajutor social. La capitolul 
Locuințe, servicii și dezvoltare publică se majorează cu 144.000 lei, suma necesară 
pentru cheltuieli cu consumul de energie pentru iluminatul public (50.000 lei), cheltuieli cu 



apa meteorică de pe domeniul public 40.000 lei și 54.000 lei alte cheltuieli cu bunuri și 
servicii. La Secțiunea de dezvoltare se majorează cu 1.302.380 lei, astfel: cu 43.000 lei 
se majorează valoarea obiectivului de investiții Reabilitare, eficientizare termică și 
refuncționalizare Centru Cultural Multifuncțional Doina, str. Republicii nr. 30 - 
documentații și PT. Suma de  666.400 lei se aloca proiectului ”Primul Student” derulat de 
Colegiul National ”Nicu Gane”. Suma de 373.320 lei se alocă pentru proiectul Construind 
Viitorul cu Practica Elevilor”, derulat de Colegiul Vasile Lovinescu. Suma de 219.660 lei 
se alocă proiectului ”Primul student din familie” derulat de Colegiul ”Vasile Lovinescu”. 
Bugetul instituțiilor publice si activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii: 
La bugetul Spitalului Municipal Fălticeni se majorează cu 2.935.770 lei, atât pe venituri 
cât și pe cheltuieli, respectiv cu valoarea proiectului ”Modernizarea sistemelor informatice 
și infrastructurii digitale în Spitalul Municipal Fălticeni”, pentru care s-a semnat deja 
contractul de finanțare. Pe de altă parte, Muzeul de Artă ”Ion Irimescu” și Colegiul 
Național ”Nicu Gane” solicită virări de credite în cadrul aceluiași titlu de cheltuială. Având 
în vedere prevederile legale din finanțele publice locale, propun Consiliului Local 
aprobarea rectificării bugetare, așa cum este prezentată în proiectul de hotărâre. 

D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 

D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: Am eu o întrebare. Am primit pe 
whatsapp, un alt raport de specialitate, dar cu data de 22 noiembrie. 

D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: De asta domnul viceprimar v-a 
prezentat în totalitate referatul de aprobare, pentru că pe lângă ce s-a propus inițial de 
către inițiator,  au mai apărut unele completări. 

D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: Am înțeles. De asta am întrebat. 
D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: E dreptul dumneavoastră. 

 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 11 voturi „pentru”. 
Următorii consilieri locali nu și-au exercitat dreptul de vot : dna Amarie Mariana, dl Benta 
Codrin, dna Chirila Gabriela, dna Cojocaru Eugenia, dna Corbu Luminita, dna Edu Anca, 
dl Ignat Sorin și dl Pintilii Marius. 

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru 

luna OCTOMBRIE 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Acest proiect revine în fiecare lună 
în Consiliul Local, cu personalul din învățământ. Consiliul de administrație al fiecărei 
instituții de învățământ ne propune liste cu cei care au făcut naveta. Supun aprobării 
dumneavoastră acest proiect. 
            D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
   Dnul consilier local, prof. Ignat Sorin: Pentru septembrie? Nu avem nici o 
acoperire pe septembrie. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Eventualele probleme care apar, 
le transmitem domnului primar, scris sau verbal. Nu sunt abilitat să fac asta. 



  
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. 
Următorii consilieri locali nu și-au exercitat dreptul de vot: dna Amarie Mariana, dl Benta 
Codrin, dna Corbu Luminita, dl Ignat Sorin și dl Pintilii Marius. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru închirierea suprafeței 
de 5.000 mp teren, proprietate publică a Municipiului Falticeni, situat în municipiul 
Fălticeni, str. Somuzului, f.n., având numărul cadastral 42905, în vederea utilizării 
acestuia pentru desfășurarea activităților de producere de mixtură asfaltică  - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Municipiul Fălticeni intenționează 
să închirieze terenul proprietate publică a municipiului Fălticeni, în suprafață de 5.000 
mp, situat în municipiul Fălticeni, Șomuzului, fără număr. Este lângă stația de epurare. 
Acolo am avut intenția să construim și un padoc, acolo va fi și centrul de colectare. 
Închirierea acestui imobil se va realiza prin licitație publică. A fost evaluat terenul de un 
evaluator A.N.E.V.A.R. În această situație prețul de pornire, conform raportului de 
evaluare va fi de 2.500 lei/lună. În concluzie, vă propun spre studiu și aprobare proiectul 
de hotărâre. 
    D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Vă rog să faceți propuneri pentru  
desemnarea unui membru titular și a unui membru supleant, care vor face parte din 
comisia de evaluare a ofertelor  la licitație. 
    D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca membru titular pe dnul 
consilier Sandu Sergiu și ca membru supleant pe dnul consilier local Murariu Bogdan. 
    În urma exercitării votului secret, din totalul de 19 buletine de vot, 18 voturi sunt 
pentru domnul Sandu Sergiu ca titular în comisia de evaluare a ofertelor și 18 voturi 
pentru domnul Murariu Bogdan ca supleant în cadrul aceleași comisii. Un vot este nul.  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
19 voturi „pentru”. 
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea organizării şi desfăşurării  unor manifestări cultural – artistice şi 

comemorative în perioada 1 – 31 decembrie 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 



            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Ca în fiecare an ne propunem 
organizarea unor manifestări cultural – artistice şi comemorative în perioada 1 – 31 
decembrie 2024. Se propune organizarea și desfășurarea unor manifestări în perioada 1-
31 decembrie 2024, detaliate în Anexa 1: Ziua Națională a României, Comemorarea 
Eroilor Revoluţiei din 1989, Cupa iernii la tenis de masă, Cupa „Moș Crăciun” la tenis de 
câmp, Concursul de dans modern „Christmas Dance”, expoziția „Bucurie pe hârtie”, „Noi 
umblăm să colindăm”, întâlnirea cu Moș Crăciun, Festivalul „Sfântă-i brazda plugului”, 
Concert de colinde, realizarea unui CD de colinde al artiştilor din Fălticeni și focul de 
artificii din 31 decembrie. Bugetul total estimat pentru organizarea acestor evenimente 
este 144.055 lei. În vederea continuării tradiției locale, creării unei atmosfere festive în 
luna decembrie vă propun adoptarea hotărârii privind aprobarea organizării și 
desfășurării evenimentelor menționate. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Dnul consilier local, prof. Ignat Sorin: Sunt  trecute opt coroane acolo. Sunt 

pentru instituții sau pentru partide? 

 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Pentru instituții.  

 Dnul consilier local, prof. Ignat Sorin: Care dintre instituții? 

 D-nul inspector, Săvescu Alexandru: Poliție, Jandarmerie, Școala Militară.... 

 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Așa e tradiția acum. Noi ducem 

coroane. 

  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat  cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind alocarea de la bugetul local al municipiului Fălticeni a sumei de 12.000 lei în 
vederea decontării cheltuielilor de transport ocazionate de participarea corurilor 
Școlii Gimnaziale „Mihail Sadoveanu” și a Școlii Gimnaziale „Ioan Ciurea”  la 
Concertul Extraordinar „Madrigal: Crăciunul Florilor”, în perioada 13-14 decembrie 
2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Corul Național de Cameră 
„Madrigal – Marin Constantin” organizează în perioada 13-14 decembrie 2024 Concertul 
Extraordinar „Madrigal: Crăciunul Florilor” la Palatul Patriarhiei din București. În cadrul 
acestui eveniment de anvergură vor participa și corurile școlilor gimnaziale „Mihail 
Sadoveanu” și „Ioan Ciurea” din Fălticeni, sub coordonarea prof. dirijor Apopei Mihaela. 
La eveniment, pe data de 14 decembrie 2024, vor fi prezenți 72 de elevi, dirijorul și 7 
cadre didactice însoțitoare. Acest moment reprezintă o oportunitate de promovare a 
culturii și talentului tinerilor din municipiu la nivel național. Participarea la un astfel de 
eveniment contribuie la promovarea imaginii municipiului Fălticeni, punând în valoare 
performanțele educaționale și culturale ale tinerilor noștri. Se propune alocarea sumei de 



10.000 de lei din bugetul local pentru asigurarea transportului participanților la acest 
eveniment. Decontarea cheltuielilor de transport se va face exclusiv pe baza 
documentelor justificative eliberate de transportator. Participarea la un astfel de 
eveniment contribuie la promovarea imaginii municipiului Fălticeni, punând în valoare 
performanțele educaționale și culturale ale tinerilor noștri. De asemenea, prezența lor 
într-un cadru de prestigiu stimulează dezvoltarea artistică și încurajează implicarea în 
activitățile de înaltă valoare culturală. Toate acestea fiind spuse, vă propun spre 
aprobare și acest proiect de hotărâre.  
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
   D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: În proiectul de hotărâre scrie 12.000 lei 
și în raport scrie 10.000 lei. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: 12.000 lei.  Nu am știut că cineva 
e așa de prompt. Mulțumesc. 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 18 voturi „pentru”. Dl. 
cons. local Pintilii Marius nu și-a exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea concesionării 
directe a unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Conform Legii 50/1991 privind 
autorizarea executării lucrărilor de construcții, cu modificările și completările ulterioare, 
“terenurile destinate construirii se pot concesiona fără licitaţie publică, cu plata taxei de 
redevenţă”, atunci când extinderea construcţiilor pe terenuri alăturate  sunt la cererea 
proprietarului sau cu acordul acestuia. Aceasta este și situația  acestui proiect. Domnul 
Cotaibă Mihai are un balcon și solicită terenul de sub balcon, pentru a extinde acest 
balcon. Iniţiativa concesionării trebuie să aibă la bază un studiu de oportunitate care se 
aprobă de către concedent, prin hotărâre.  
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
   D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: În sinteza evaluării scrie că la un teren, 
acela de 4 metri,  e 4 lei pe lună și 4 x 12= 48 lei, iar la celălalt e 19 lei pe lună și e trecut 
288, dar 19 x 12= 228. La prețul la metru pătrat, la redevență. 
   D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Da. Dar acum aprobăm studiul de 
oportunitate, nu aprobăm și valoarea. Oricum facem corectura, înseamnă că este o 
greșeală, corect 228 lei.  Vom reveni cu acest raport, concesionarea terenuilor se va 
aproba într-o ședință viitoare și atunci vom aproba și valoarea. 
   D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: Am înțeles.  
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Mulțumim din nou. Vă dați seama 
că evaluatorul a greșit, nu noi. Și noi suntem începători toți, dar nu putem ști. Bine că ați 
văzut dumneavoastră și am reușit să rezolvăm. 



   D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Eu tot nu am înțeles. Vrea să își 
extindă ceva la apartament, un balcon de la etajul 1 mai jos? 
   D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: De la parter. 
   D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Cum o veni, de sus în jos să 
blocheze același spațiu? 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Oricum e blocat de proiecția 
balconului, dumneavoastră aveți posibilitatea să votați sau nu, eu doar vi le-am expus. 
   D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Ideea e să nu  ajungem ca în diverse 
alte ipostaze în oraș, când tot felul de spații de la parter s-au extins și mai în față decât ar 
fi trebuit, cu magazine, cu tot felul de cabinete, sau mai știu eu ce. 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru” și 2 
abțineri ( dna Mocanu Ania-Alina și dl Bența Codrin). 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea componenţei şi a structurii pe specialităţi a membrilor Comisiei 
sociale de analiză a solicitărilor/cererilor de atribuire a unităţilor locative aflate în 
administrarea/proprietatea Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Din această comisie trebuie să 
facă parte: primar, viceprimar, doi consilieri locali, reprezentanți ai Serviciului juridic, 
Compartimentul spațiul locativ și Direcția asistență socială. Având în vedere componența 
Consiliului Local  al Municipiului  Fălticeni, ca urmare a alegerilor din iunie, supun 
aprobării  noua componență a comisiei din care să facă parte cei pe care vi i-am 
prezentat. Dau cuvântul domnului președinte pentru a ne putea alege consilierii locali.  
   D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca din comisie să facă parte 
doamna consilier local Edu Anca și domnul consilier local Haidău Răzvan. 
    În urma exercitării votului secret, din totalul de 19 buletine de vot, 18 voturi sunt 
pentru doamna Edu Anca  și 17 voturi pentru domnul Haidău Răzvan. Un vot este nul.  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
19 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind transformarea unor posturi din cadrul Creșei ”Sfânta Ana” Fălticeni - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Creșa ”Sfânta Ana” Fălticeni, 
înființată prin H.C.L. nr. 10/27.01.2023, ca unitate de învățământ preuniversitar de stat cu 



personalitate juridică, la care Municipiul Fălticeni are calitatea de persoană juridică 
fondatoare, sub coordonarea metodologică a Inspectoratului Școlar Județean Suceava, a 
solicitat prin adresa nr. 1214/13.11.2024 transformarea în statul de funcţii a unor posturi. 
Transformarea acestor posturi se realizează ca urmare a promovării titularilor într-un 
grad profesional imediat superior, din debutant. Supun spre analiză şi aprobarea 
Consiliului Local proiectul de hotărâre. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 

  D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Superior înseamnă  de pe 

4 pe 3 sau invers? 

  D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Da, descrescător. 

   D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Da? Așa este? 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință:  
Da, așa este. La grade, la profesori, este invers. 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 18 voturi „pentru”. Dna 
consilier local  Amarie Mariana nu și-a exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Fălticeni în 
Comisiile pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din cadrul unităţilor de 
învăţământ preuniversitar din municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Legea nr. 198/2023 a 

învățământului preuniversitar reglementează asigurarea calităţii educaţiei, prin stabilirea 

cadrului legislativ care să permită dezvoltarea unei culturi instituționale a calității 

educației și protecția beneficiarului de educație. Calitatea educaţiei reprezintă o prioritate 

permanentă pentru orice organizaţie furnizoare de educaţie, precum şi pentru angajaţii 

acesteia, fiind un criteriu fundamental de finanţare din surse publice. Asigurarea calității 

educației este realizată printr-un ansamblu de acțiuni de dezvoltare a capacității 

instituționale de elaborare, planificare și implementare de programe de studiu, prin care 

se formează încrederea beneficiarilor ca organizația furnizoare de educație îndeplinește 

standardele de calitate. La nivelul fiecărei organizaţii furnizoare de educaţie din România 

funcționează Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii, iar din componenta acestei 

comisii trebuie să facă parte şi un reprezentant al Consiliului Local. Având în vedere că 

politicile de asigurare a calităţii educaţiei din România sunt permanent corelate cu 

acţiunile promovate la nivel internaţional, propun Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 

aprobarea proiectului de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local 

al Municipiului Fălticeni în Comisiile pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din 

cadrul unităţilor de învăţământ preuniversitar din Municipiul Fălticeni. 



   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Știm prea bine, e vorba de autoevaluare, evaluarea internă a școlii, evaluarea externă 
fiind realizată de ARACIP. Evaluarea externă periodică este solicitată o dată la 3 ani de 
către unitățile de învățământ. Acum, dacă am putea să ne organizăm, eu am consultat 
înainte consilierii locali și v-aș prezenta, pentru cele 11 unități de învățământ 
reprezentanții propuși. Dacă sunt alte propuneri, vedem. Asadar, la Colegiul Naţional 
“Nicu Gane” Fălticeni - Edu Anca, la Colegiul Tehnic “Mihai Băcescu” Fălticeni- Mihai 
Ioan, la Colegiul “Vasile Lovinescu” Fălticeni - Sandu Sergiu, la Şcoala Gimnazială “Al. I. 
Cuza” Fălticeni- Mocanu Alina, la Şcoala Gimnazială “ Ion Irimescu” Fălticeni - Vasincu 
Alina, la Şcoala Gimnazială “ Mihail Sadoveanu” Fălticeni - Cojocaru Liliana, la Şcoala 
Gimnazială “ Ioan Ciurea” Fălticeni - Murariu Bogdan, la G.P.N. “Voinicelul” Fălticeni - 
Haidău Răzvan, la G.P.P. “Pinocchio”Fălticeni - Drăgușanu Octav, Creșa „Sfânta Ana” 
Fălticeni - Dulgheriu Maria, la Clubul Copiilor Fălticeni - Nistor Dănuț. 

Condiția este ca cei desemnați să nu fie și membri în consiliul de administrație la 
respectivele unități de învățământ. Dacă sunt alte propuneri? Sau mergem pe această 
structură pe care am discutat-o în prealabil? 
 D-nul consilier local, Sandu Sergiu : Eu sunt deja  în consiliu la Colegiul ”Vasile 
Lovinescu”. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Așa. Deci schimbăm: Colegiul Naţional “Nicu Gane” Fălticeni - Edu Anca, Colegiul Tehnic 
“Mihai Băcescu” Fălticeni – Nistor Dănuț, Colegiul “Vasile Lovinescu” Fălticeni – Mihai 
Ioan, Şcoala Gimnazială “Al. I. Cuza” Fălticeni- Mocanu Alina, Şcoala Gimnazială “ Ion 
Irimescu” Fălticeni - Vasincu Alina, Şcoala Gimnazială “ Mihail Sadoveanu” Fălticeni - 
Cojocaru Liliana, Şcoala Gimnazială “ Ioan Ciurea” Fălticeni - Murariu Bogdan, G.P.N. 
“Voinicelul” Fălticeni - Haidău Răzvan, G.P.P. “Pinocchio”Fălticeni - Drăgușanu Octav, 
Creșa „Sfânta Ana” Fălticeni - Dulgheriu Maria, Clubul Copiilor Fălticeni – Sandu Sergiu. 
    D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? Nu sunt. 
  În urma exercitării votului secret, din totalul de 19 buletine de vot, 18 voturi pentru 
a obținut fiecare consilier local propus. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre în totalitate fiind aprobat cu unanimitate  de 
voturi, respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind vânzarea unei suprafețe de teren aparținând domeniului privat al 
municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempțiune al proprietarului 
construcției - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Constructorii de bună credință 
beneficiază de dreptul de preemțiune, la cumpărarea terenului aferent construcțiilor. 
Prețul de vânzare se stabilește pe baza unui raport de evaluare aprobat de Consiliul 
Local. E și cazul acestui teren din imediata vecinătate a Clinicii VetDoctor de pe str. 13 
Decembrie. Respectiva instituție a solicitat terenul de 52 mp, aflat în proprietatea UAT. 
Fălticeni. Vă propun analiza și aprobarea acestui proiect. 



   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind reorganizarea Comisiei locale de ordine publică şi aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a acesteia - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Comisia locală de ordine publică 
este un organism cu rol consultativ, fiind constituită din primar, şeful unităţii/structurii 
teritoriale a Poliţiei Române sau reprezentantul acestuia, şeful/reprezentantul poliţiei 
locale, secretarul unităţii administrativ-teritoriale şi 3 consilieri locali, desemnaţi de 
autoritatea deliberativă. Modul de funcţionare al comisiei este prevăzut în Regulamentul 
de organizare şi funcţionare al acesteia, care constituie anexă la proiectul de hotărâre, 
iar atribuţiile comisiei sunt prevăzute de art. 29 din Legea nr. 155/2010 a Poliţiei locale, 
republicată, cu modificările și completările ulterioare. Ați văzut documentele, le-ați 
consultat, trebuie doar să alegem consilierii locali care să facă parte din comisie. 
   D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Vă rog să faceți propuneri. 
     D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca din comisie să facă parte 
domnul Drăgușanu Octav, domnul Asaftei Ion și domnul Pintilii Marius. 
   D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Alte propuneri? Nu sunt. 

În urma exercitării votului secret, din totalul de 19 buletine de vot, 18 voturi pentru 
a obținut fiecare consilier local propus. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre în totalitate fiind aprobat cu unanimitate  de 
voturi, respectiv cu 19 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea  devizului general actualizat și a indicatorilor economici actualizați, în 

urma aprobării dispoziției de șantier nr. 1, pentru  obiectivul de  investitii  „REABILITARE 
REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI TRONSON I (STR. SUCEVEI, B-DUL 
REVOLUȚIEI, STR. 13 DECEMBRIE, STR. DIMITRIE LEONIDA, STR. MATEI MILLO, STR. 
REPUBLICII, STR. ARMATEI)”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”, precum și actualizarea sumei reprezentand categorii de 
cheltuieli finantațe de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

       D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Proiectul propus a fost inclus în 

Programul Național de Investiții „Anghel Saligny” ”, fiind încheiat contractul de finanțare 

înregistrat la Ministerul Dezvoltării Lucrărilor Publice și Administrației, în valoarea totală 

de  20.605.581,99 lei, având alocată de la bugetul de stat suma de 20.000.000 lei și 

contribuție de la bugetul local în suma de 605.581,99 lei. 

   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
19 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a 
dreptului de proprietate în evidenţele de cadastru şi carte funciară  - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil.             

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Comisia de inventariere a 
bunurilor care aparțin domeniul privat al municipiului Fălticeni a inventariat imobile - 
terenuri care nu figurează în Inventarul bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului 

Fălticeni, motiv pentru care trebuie incluse în aceste evidențe, în vederea înscrierii definitive a 

dreptului de proprietate. În considerarea celor  expuse, propun spre analiză și aprobare și 
acest proiect de hotărâre. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
19 voturi „pentru”. 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi la faza PTH și a 
cheltuielilor legate de proiect pentru obiectivul „Reabilitare, eficientizare termică și 
refuncționalizare clădire P+1, cu destinația de centru cultural multifuncțional 
’’Doina’’, din Municipiul Fălticeni, Jud. Suceava” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 



  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: În urma  solicitărilor de clarificari 
ale ADR Nord-Est  referitor la  acest obiectiv s-a  revizuit Devizul General, astfel că din 
capitolul 4, cheltuieli eligibile au fost repartizate sume în capitolul 7, cheltuieli eligibile. A 
fost aprobat prin HCL.161/07.10.2024 și a fost actualizat prin HCL.187/19.11.2024, 
valoarea totală rămânând nemodificată. Nu se modifică valoarea proiectului, ci au fost 
mutate unele sume dintr-un capitol în altul. Deci menționez încă o dată că devizul 
general nu a suferit modificări.  
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
  D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
           Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 

 

   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                             SECRETAR GENERAL MUNICIPIU 
Consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu               Jr. Mihaela Busuioc 
 

 

 


